
Zpráva trenéra SPS za duben 2017 
 
Během dubna byly hlavními úkoly:  

 Příprava akce Garda Meeting 

 Příprava akce Gdynia 

 Jednání s firmou Devoti o zapůjčení lodě pro SPS ČSJ 

 Jednání s KVS o nominačních pravidlech na MS a ME 

 Akce Garda – 4 dny trénink, 4 dny závod 

 Příprava na Valnou hromadu ALT Q-stávající nominační pravidla, složení nového výboru ALT  

 Závody na Rozkoši-pohár ALT Q, VH ALT Q, předání lodě Devoti Tomášovi Mlejnkovi 
 

Akce Garda Meeting (největší závod na světě pro one design lodě):  
Absolvovali jsme 3 dny tréninku, první dva v pěkném větru Ora, poslední ve špatném větru ze všech 
stran. Odstartovali jsme společnou rozjížďku s polským týmem, ale po chvíli jsme byli nuceni ji 
přerušit a odjet na břeh. Čtvrtý den jsme sledovali Country cup-vložený závod pro jednoho závodníka 
z každé země. Nominoval jsem Michala Krsičku-tomu se zpočátku nedařily starty, ale poslední 
rozjížďku vyhrál a celkově skončil na pěkném 13. místě.                                                                                              
Při regatě foukala každý den Ora-první den trochu slabší. Z mladších zajel výborně Lukáš Kraus, byl po 
prvním dnu 3. Dobře jezdila ve starších Klára Himmelová. Další dny foukalo více a výborně jezdily 
stoupačky Klára s Aničkou, když byly i první na návětrné, později trochu ztrácely na bočáky a zaďáky, 
ale dojely do TOP TEN.             
Celkově naši zajeli velmi dobře a oproti loňsku se posunuli o několik skupin dopředu, kdo byl 
například v emerald, dostal se letos i do stříbrné nebo bronzové. Nejlépe zajela Klára na 40. místě ze 
786 lodí a 5. z holek, takže vystoupila na podium. Do zlaté se dostal i Michal Krsička. Z mladších si 
nejlépe vedl Lukáš Kraus na 38. pozici z 278 lodí. 

 
 
Tonda Mrzílek 
 


